
Številka: 900-23/2025-4

Datum: 11. 2. 2025

                                                             Z A P I S N I K     
   

15. seje Sveta Četrtne skupnosti Moste Mestne občine Ljubljana, ki je bila v ponedeljek, 10. 2. 2025, ob 

17.00 uri, v prostorih Službe za lokalno samoupravo, Preglov trg 15, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana (Uradni list RS št. 31/2021- uradno 

prečiščeno besedilo) sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste (ČS Moste), g. Nejc Pulko (v 

nadaljevanju predsedujoči). 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Slavica Bogdanović Radovanović, Rafko Gruden, Martina Kajzer, 
Stanislav Markoja, Mira Ključanin, Vesna Kuterovac, Nataša Livojević, Milena Pepelnik, Jure Peterlin, 
Nejc Pulko,  Radmila Šešić, Darja Tušek, Peter Vučkovič, Tatjana Nina Žerjav in Denis Striković.

OPRAVIČENO ODSOTNI: Tomaž Kisovec 

OSTALI NAVZOČI: Podžupan MOL, g. Dejan Crnek, vodja SLS Jera Grobelnik, Mirko Krsmanović 

(OGDP MU MOL), Iva Svilenković in Mladen Inđić (SLS MU MOL). 

Predsedujoči je na začetku ugotovil, da je 15. redna seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 16 od 17 članov 

sveta ČS Moste. 

Predlog dnevnega reda so vsi navzoči prejeli skupaj s sklicem seje. Ker razprave ni bilo je dal na 

glasovanje sledeči dnevni red:  

1. Pobuda_soseska Nove Fužine 
2. Predstavitev Društva upokojencev Fužine
3. Potrditev zapisnika 14. redne seje Sveta ČS Moste
4. Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov
5. Informacije za članice in člane sveta o tekočih zadevah
6. Finančne zadeve ČS Moste:

a) Poročila_Zaključni račun 2024
b) Poročilo o realizaciji izvedbenega načrta ČS Moste v letu 2024
c) Seznanitev z Registrom tveganj za leto 2025;
d) Potrditev Izvedbenega načrta ČS Moste  za leto 2025;
e) Plan malih del za leto 2025

7. Razno

Navzočih je bilo 16 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 16 članov. Za dnevni red je glasovalo 16 članov 
Sveta. 

DNEVNI RED 15. REDNE SEJE  JE BIL SPREJET. 



AD 1
Pobuda_soseska Nove Fužine
Predsedujoči je pozdravil vse goste in najprej predal besedo g. Mirku Krsmanoviću z Oddelka za 
gospodarske dejavnosti in promet, MOL.

G. Krsmanović je uvodoma predstavil idejo, ki stoji za pobudo glede zaprtja soseske Nove Fužine. Gre 
za idejo, kako bi javni prostor spet vrnili nazaj ljudem, pešcem. Razmislek je v smeri, kje so območja, 
kjer bi onemogočili motorni promet in s tem omogočali drugačne oblike mobilnosti. Povedal je, da je 
po njegovem mnenju v enem delu Novih Fužin to že dobro urejeno, ljudje spoštujejo ta prostor, v drugem
delu naselja pa je več problemov z vidika nepravilnega parkiranja na zelenicah, igriščih ipd. Ideja MOL 
je, da se najprej naredi vsebinski načrt in nato tehnični, pa tudi, da se občani preizkusimo v spremembi 
vedenja in se zavemo prednosti, ki jih prostor omogoča, ko ni več v funkciji parkirišča. 

V nadaljevanju je prevzel besedo g. podžupan Crnek, ki je povedal, da je pobuda po ureditvi razmer 
prišla s strani stanovalcev. Na MOL se namreč soočajo s številnimi pritožbami občanov glede parkiranja 
predvsem na športnih igriščih in zelenicah, zaradi česar jih otroci in drugi ne morejo uporabljati, kot bi 
jih lahko, t.j. dobro, varno in smotrno. Poudaril je tudi da, ko govorimo z t.i. zaprtju, govorimo le o 
zaprtju notranjih delov javnega prostora med bloki in igrišči, o interventnih poteh, kjer že sedaj ne bi 
smel nihče voziti in parkirati in se to dosledno krši. G. podžupan Crnek je nato povedal, da je bil načrt, 
da se gre s predstavniki ČS na teren in približno oceni, kje bi bili potrebni določeni ukrepi, slednji bi 
bili seveda različni glede na posebnosti lokacije in potrebe. Pomembno je, da se situacija pregleda na 
terenu in potem pripravi predlog, ki bi bil usklajen s ČS. V kolikor bi sprejeli večinsko soglasje, bi 
sledilo poskusno obdobje, nato pa bi videli, kako so se ljudje odzvali. Glavna ideja za tem je, da bi
ljudem vrnili javne površine, ki so namenjene predvsem prostemu gibanju otrok, starejših. MOL namreč 
zasleduje prometne smernice EU, kjer se v mestu skuša omejiti promet z ukrepi, da bi bilo čim bolj 
prijazno za pešce, kolesarje, torej za vse, ki uporabljajo trajnostne načine prometa. Nadaljeval je, da je 
prav in smiselno, glede na to, da prihajajo pobude in pritožbe s strani občanov, da pogledamo kaj lahko 
naredimo, nič pa ne bo storjenega na silo. 

Ga. Grobelnik, vodja Službe za lokalno samoupravo je dodala, da prošnja za ČS ostaja in to je načrt 
naselja, kjer so zarisane vse ideje, kje bi lahko naredili kak ukrep. Ko to ta skica narejena, se gre na teren 
z OGDP in podžupanom. Nato se preverja lastništvo, preveri se iz strokovnega vidika in finančnega 
vidika in potem se izoblikuje dokončen predlog, ki se predstavi županu. 

Podžupan g. Crnek je izpostavil očiten problem, ki bo seveda lahko nastal, ker ljudje ne bodo mogli več 
parkirat tam, kjer že tako ne smejo in bo potrebno poiskati parkirišča drugje. Med tem je bilo tudi 
dogovorjeno, da se v letošnjem letu nadaljuje in dokonča konca zaris parkirnih črt v naselju Nove 
Fužine. 

Po uvodni predstavitvi je predsedujoči je pozval svetnike in svetnice k vprašanjem. 

Ga Livojević je povedala, da se bojijo navedb, da se bo zgodilo isto kot v Kosezah, kjer naj stanovalci 
ne bi bili zadovoljni. Strinja se, da je problem predvsem na športnih površinah hkrati  poudarja da so še 
druge lokacije, ki bi jih bilo potrebno reševati, kot je recimo parkirišče pri gostilni Portal, s čimer  se 
strinja tudi ga. Kuterovac.

Ga. Grobelnik je obljubila, da bo preverila glede stanja zemljišča pri Portalu ter dodala, da gre pri 
tovrstnih urejanjih sigurno za spremembo navad, ki se jim je potrebno prilagoditi in ponovno poudarila, 
da ne govorimo o zapiranju ulic ampak o, na primer, postavitvi količkov na zelenici, kar bi onemogočalo 
»divje« parkiranje ipd. 

G. Vučković je omenil, da je naselje že urejeno s količki, vendar so ves čas podrti ali uničeni. 

Tudi znaki prepovedano za motorna vozila so, kot je nadaljeval g. Pulko, vendar je kljub vsemu vse 
zaparkirano. Razlog, ker parkirnih mest ni dovolj za vse avtomobile. Nadalje je predsedujoči poudaril, 
da je sicer smiselno, da spremenimo svoje navade, zapremo dovozne poti, moramo ob tem najti nova 
parkirišča.  Kam se bodo drugače parkirala vsa ta vozila, ki so sedaj parkirana na dovoznih poteh, 
zelenicah, športnih površinah. 



G. Krsmanović je povedal, da se bodo ob prvi analizi preštela vsa parkirna mesta, dodal pa tudi, da bodo 
vsi tisti, ki so deloma nemobilni imeli možnosti pridobiti dovolilnice za dostop. 

Podžupan g. Crnek je povedal, da bo to proces, ki se ne bo zgodil čez noč in še enkrat poudaril, da ne 
govorimo o zapiranju ulic temveč o zapiranju javnega prostora, ki že sedaj ni namenjen parkiranju. 
Omenil pa je tudi, da je v naselju Nove Fužine še en izziv in to so vsa zemljišča, ki so pod Zvetl-om. 

G. Striković je povedal, da je največja težava na Brodarjev trgu. Ostali trgi/bloki so zadeve uredili, zato 
ne vidi smisla v nekem splošnem zapiranju soseske. Podaril je pomembnost komunikacije z vsemi 
deležniki pri reševanju tovrstnih izzivov. Poleg tega predlagal, da se zadeve rešujejo od primera do 
primerna, seveda s pregledom terena. Prav tako je omenil, da stanovalci blokov spreminjajo zelenice v 
parkirana mesta, kar ni dobra praksa. Zato predlaga, da bi občina s svojimi prostorskimi načrti zamejila 
spreminjanje zelenic v parkirišča. Dodaja pa tudi predlog, da se naredi analiza vseh pobud občanov, ki 
prihajajo MOL in ČS. 

G. Krsmanović je odgovoril, da je ravno to namen, odpreti to temo ter jo skomunicirati z vsemi deležniki. 
Kako se bo na individualni ravni reševalo posamezno lokacijo, pa je odvisno od več dejavnikov. Bistvo
je, da se vrnejo površine sprehajalcem. Strinjal se je tudi z analizo vseh pobud.

Tudi ga. Kjučanin je poudarila, da do največjih težav prihaja na Brodarjevem trgu, predvsem, ker v vrtcu
in šoli nimajo dovolj parkirnih mest, zato stanovalci ostanejo brez in so prisiljeni parkirati tam, kjer to 
ni dovoljeno. 

Ga. Žerjav je dodala skrb, da je avtomobilov preveč in da je situacija nerešljiva, saj se bodo ti avtomobili 
potem preusmerili drugam. 

G. Krsmanović se je strinjal in dodal, da je danes tretji avto nadstandard in da soseske v mestih niso bile 
grajene po teh standardih. Deloma bi garaže to lahko rešile, deloma pa bi morale to rešit naše navade.

G. Mirko Krsmanović je nato tudi zapustil sejo.

Predsedujoči je v tem trenutku povzel kar je bilo do sedaj povedano. Po njegovem mnenju trenutna 
situacija pomeni izhodišče, da lahko začnemo razmišljat o nečem drugačnem in sodelovati. Ob tem Svet 
ČS ne more biti tisti, ki bi podal končno rešitev, saj nima niti resursov, niti znanja, niti strokovnosti. 
Lahko pa Svet pomaga z dodatnimi informacijami, usmeritvami, pridobivanjem podatkov ipd. 

Med tem je g. Striković vprašal, kako daleč je projekt garaž pod objektom Preglov trg 15, za katerega 
se je pred časom zbiral interes za nakup ali najem garaže. 

G. Grobelnik je povedala, da je potrebno spremenit navade, saj MOL ni dolžna zagotoviti parkirna mesta 
za vse avtomobile. V nadaljevanju je povedala, da se je projekt glede novega doma na PT 15 ponovno 
začel odvijati, vendar ne v tolikšni meri, kot je bil pred leti zastavljen. Točnega načrta še ni. 

G. Podžupan je še dodal, da se trenutno dela revizija projekta Center Nove Fužine. Nova stavba pa bi 
bila manjša, prva tako ne bi bilo toliko garaž, kot je bilo sprva mišljeno. Garaža pod PT 15 zagotovo ne 
bo rešila težav s parkiranjem v soseski. 

Predsedujoči je predlagal naslednji korak in sicer, da ČS povabi pristojne znotraj služb MOL na teren, 
da sami vidijo, kakšno je dejansko stanje, si ustvarijo sliko o tem, kje so dovozne poti, kaj slednje 
pomenijo tamkajšnjim stanovalcem sedaj in kaj bi jim pomenile potem. Po terenskem ogledu pa naj se 
začne razmišljati o alternativnih rešitvah. 

Ga. Grobelnik je dodala, da je bilo sicer mišljeno, da se projekt začne s strani ČS, v smislu od posdaj 
navzgor, ko soseska sama najprej poda svoje predloge. Primer dobre prakse je v ČS Golovec in ČS 
Bežigrad.

G. Podžupan je dejal, da je seveda vse možno in da se lahko naredi tudi obratno. Predvidene so tudi 
delavnice za stanovalce, če bo potrebno. 



Ga. Livojević je vprašala kakšen je terminski plan, odgovorjeno je bilo, da ga ni. 

Po zaključeni razpravi se je predsedujoči zahvalil za udeležbo in da je sedaj naloga ČS, da se poenoti, 
kako bo k zadevi pristopila. 

G. Podžupan in go. Grobelnik za zapustila sejo. Seja se je nadaljevala po dnevnem redu. 

AD 2
Predstavitev DU Fužine
Predsednica DU Fužine, ga. Mira Ključanin je na kratko predstavila delovanje društva. Povedala je, da 
so še eno redkih društev za upokojence, ki deluje na tem območju. Društva se ukinjajo predvsem zaradi 
finančnih težav, s katerimi se srečujejo tudi sami.  Članov je 150, povprečna starost pa je 79 let. Vsako 
sredo imajo uradne ure. Sodelujejo s Četrtno skupno, CONO in organizirajo družabne aktivnosti za člane 
(izlete, družabne večere, ipd.)

AD 3
Potrditev zapisnika 15. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Moste, Mestne občine Ljubljana.
Predlog zapisnika so navzoči prejeli kot gradivo. Ga. Svilenković je bila opozorjena na napake, ki jih 
je popravila, tako da so svetniki in svetnici v pregled prejeli popravljen predlog zapisnika. 

Ker novih pripomb ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 1/15:
Svet Četrtne skupnosti Moste potrjuje zapisnik 15. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Moste.

Navzočih je bilo 16 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 16 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 16 
članov Sveta. 

SKLEP 1/15 JE BIL SPREJET

AD 4
Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov

Gradivo za to točko so člani prejeli s sklicem. 

Prejeli smo pobudo občana, ki ste jo vsi prejeli z gradivom za sejo. Občanu je bilo delno že odgovorjeno, 
s pobudo so bili tudi seznanjeni na MR MOL, ki bodo oz so že poostrili nadzor, seveda skladno s 
kadrovskimi zmožnostmi. Občan v pobudi predlaga postavitev količkov v okolici prehoda za pešce. 

Predsedujoče je odprl razpravo in po njej dal na glasovanje 

Predlog sklepa št. 2/15
Na Četrtno skupnost Moste je prišlo že več pobud s strani občanov, glede ureditve nepravilnega 
parkiranja na Brodarjevem trgu, območje LPP postaja, prehoda za pešce in Mercatorja. Stanje 
je nevzdržno, zato prosimo, da se za preventivni ukrep postavijo količki ob prehodu za pešce, kar 
bi preprečilo nepravilno parkiranje in nevarno točko na prehodu za pešce.
Ob tem pa prosimo MR MOL za reden dodaten nadzor tega območja in dosledno kaznovanje vseh 
vozil v prekršku. 

Navzočih je bilo 16 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 16 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 16 
članov Sveta. 

SKLEP 2/15 JE BIL SPREJET

Predsedujoči je dodal, da strokovna služba vodi tabelo oddanih pobud in povabil svetnike in svetnice, 
da če jih kaj podrobno zanima, da se vpraša strokovno službo. 

AD 5
Informacije za članice in člane sveta ČS Moste o tekočih zadevah

Predsedujoči je svetnike in svetnice seznanil z dogovori, sprejetimi na sestanku ekipe za prireditve. 
Govora je bilo o organizacij dveh dogodkov, in sicer Čistilne akcije in Pomlad v Mostah. Določeni so 



bili datumi in sicer Čistilna akcija, bo v četrtek, 3. 4. 2025, ob 10.00 in ob 16.00 uri, zbirna mesta bodo 
na Tržnici Moste v dopoldanskem času ter na BŠD Fužine in DSO Fužine v popoldanskem času. 

Za Pomlad v Mostah pa sta trenutno dva termina in sicer 22.4 ali 6.5., odvisno od razpoložljivosti šol.

Predsedujoč in seznanil tudi da glede na razpoložljiva sredstva Športno popoldne v letošnjem letu ne bo 
mogoče izvesti v tolikšni meri kot je bila želja. Zato bo dogodek tudi v letošnjem letu, v enakem obsegu
kot prejšnja leta. 

Strokovna ekskurzija bo v soboto, 27.9.2025. Predsedujoči se je zahvalil za poslane predloge. 

AD 6
Finančne zadeve ČS Moste:

a) Zaključni račun 2025
Predsedujoči je povedal, da so vse dokumente Zaključnega računa (Poslovno poročilo, Poročilo , Izjavo 
o oceni tveganja ter samoocenitveni vprašalnik), Poročilo o realizaciji Izvedbenega načrta ter Register 
tveganj svetniki in svetnice prejeli z gradivom. Pozval jih je k vprašanjem, ker vprašanj ni bilo je dal na 
glasovanje naslednje predloge sklepov

Predlog sklepa 3/15
Svet Četrtne skupnosti Moste, Mestne občine Ljubljana, se je seznanil s poročili Zaključnega 
računa za leto 2024, skupaj z Samoocenitvenim vprašalnikom ter Izjavo o oceni tveganja. Svet ČS 
Moste potrjuje zaključni račun ČS Moste za leto 2024.

Navzočih je bilo 16 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 16 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 16 
članov Sveta. 
SKLEP 3/15 JE BIL SPREJET

Predlog sklepa 4/15
Svet Četrtne skupnosti Moste, Mestne občine Ljubljana, se je seznanil s Poročilom o realizaciji 
Izvedbenega načrta za leto 2024 in ga potrjuje.

Navzočih je bilo 16 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 16 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 16 
članov Sveta. 
SKLEP 4/15 JE BIL SPREJET

Predlog sklepa 5/15
Svet Četrtne skupnosti Moste je seznanjen z Registrom tveganj za leto 2025.

Navzočih je bilo 16 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 16 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 16 
članov Sveta. 
SKLEP 5/15 JE BIL SPREJET

d) Potrditev Izvedbenega načrta ČS Moste  za leto 2025;
Svetniki in svetnice so gradivo za to točko ste prejeli po e-pošti. Predsedujoči je povedal, da je bil 
predlog oblikovan skupaj s podpredsednico in podpredsednikom ČS Moste ob pomoči strokovne službe. 
Predlog Izvedbenega načrta za leto 2025 je bil pripravljen na podlagi Finančnega načrta za leto 2025. Z 
izvedbenim načrtom se načrtuje predvidene odlive glede na naše programe, ki jih želimo izvesti. Plan 
kot tak se seveda lahko med letom spreminja z dopolnilnimi sklepi oziroma se odlivi prilagajajo glede 
na dejanske stroške. Predlog so svetniki in svetnice dobili v predlog pred sejo. Predsedujoči je pozval 
po predlogih, dopolnitvah. 

Ker dodatnih predlogov ni bilo je predsedujoči dal na glasovanje 

Predlog sklepa 6/15
Svet Četrtne skupnosti Moste, Mestne občine Ljubljana, sprejema in potrjuje Izvedbeni načrt za 
leto 2025. Predsednika Sveta Četrtne skupnosti Moste se pooblašča, da zaradi usklajevanja višine 
sredstev za izvedbo posameznih programov ČS glede na dejanske stroške, izvede oziroma odobri 
potrebne finančne postopke oz. potrebne prerazporeditve sredstev v okviru razpoložljive mase 



sredstev oz. predlaga pristojnemu organu odprtje novih podkontov v okviru razpoložljive oz. 
celotne mase sredstev določene v finančnem načrtu ČS Moste za leto 2025.

e) Plan malih del za leto 2025
Kot je bilo že dogovorjeno, bomo v letu 2025 nadaljevali z obnovo z obnovo otroških igrišč po dogovoru 
z OGDP, MU MOL.

AD7
Razno
Predsedujoči je seznanil navzoče, da bosta v naslednjem mescu dve koordinaciji. 

S tem je bil dnevni red izčrpan.
Seja je bila zaključena ob 19.15 uri.

Zapisala:
Iva Svilenković                

Nejc Pulko
                Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste

                                                                                                                          Mestne občine Ljubljana
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